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Pan Krzysztof Żuk 
Prezydent Miasta Lublina 

Za pośrednictwem 

Przewodniczącego 
Rady Miasta Lublina 

Interpelacja w sprawie uzupełnienia brakującego oświetlenia w 
centrum miasta. 
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W nawiązaniu do otrzymanej odpowiedzi - pisma znak: DP.0500.33.2020 z dnia 15.04.2020 

r. stanowiącego odpowiedź. na moją wcześniejszą interpelację z dnia 02.04.2020 r. proszę o

przekazanie jakie stanowisko zajęła spółka PGE Dystrybucja S. A. oddział Lublin w przedmiocie

przywrócenia brakujących od długiego czasu (okres już wieloletni) wysięgników wraz z oprawami

oświetleniowymi stanowiącymi punkty świetlne:

- nr 2 przy ul. Ewangelickiej - na budynku Krakowskie Przedmieście 47 (odpowiedzialna za

oświetlenie przejścia dla pieszych), 

- nr 26 przy ul. Chopina - na budynku Chopina 6,

- nr 2 przy ul. Kolląraja - na budynku Kołłątaja 2.

Raz jeszcze pragnę podkreślić, że w przypadku brakujących opraw wskazanych 

przeze mnie w pkt. I i w pkt. 2. tj. przy ul. Ewangelickiej oraz przy ul. Chopina zarz.ideami 

nieruchomości są instytucje paiistwowe - w przypadku oprawy z ul. Ewangelickiej jest to Sąd 

Okręgowy w Lublinie, a w przypadku ul. Chopina jest to lubelski oddział Narodowego Banku 

Polskiego, co za tym idzie w przypadku wystąpienia przez PGE Dystrybucja S. A. (właściciel 

infrastruktury oświetleniowej w tym rejonie miasta) z wnioskiem o zgodę na odtworzenie 

brakujących punktów oświetleniowych nie powinno być żadnego problemu z jej uzyskaniem. 


